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Rondvraag CDA aangaande Faunaspot 

Om in aanmerking te komen voor de regeling voor faunaschade veroorzaakt door ganzen moeten 
agrariërs aan kunnen tonen dat zij er alles aan hebben gedaan om maatregelen te treffen voor het 
verjagen van de ganzen. De app FaunaSpot, ontwikkeld door de FBE, helpt daarbij omdat agrariërs 
verschillende maatregelen hierin kunnen registreren (bezoek aan het perceel, werende middelen, 
verjagen, nestbehandeling). De regels voor adequaat gebruik, zoals gehanteerd door de provincie en 
BIJ12, staan echter nog niet al die registraties toe. Alleen in het geval dat een agrariër een perceel 
bezoekt en vervolgens constateert (en meldt) dat er op dat moment geen ganzen aanwezig zijn is 
registratie geldig. Verjaagacties door agrariërs blijken niet geldig te zijn. Voor alle andere meldingen 
en acties om ganzen te verjagen is een jager nodig om deze officieel te maken. Het feit dat deze 
acties minstens twee keer per week moeten worden uitgevoerd (en dus geregistreerd) maakt dit een 
onwerkbare maar vooral onlogische situatie. Ons doel is om de schade door ganzen zoveel mogelijk 
te beperken en dan zou je verwachten dat verjaagacties door agrariërs ook officieel geldig zijn. Wij 
hebben de volgende vragen:

• Bent u het met ons eens dat het een goede zaak zou zijn als het verjagen van ganzen door 
agrariërs ook officieel geaccepteerd wordt als verjaagactie en officieel gemeld kan worden 
via Faunaspot bij BIJ12 zodat de werklast niet alleen op de schouders van de jagers 
neerkomt?   

• Is GS bereid om met BIJ12 in gesprek te gaan over de regels voor adequaat gebruik en aan te 
dringen op aanpassing van het reglement zodat verjaging van ganzen door agrariërs ook 
officieel meetelt?

• Indien BIJ12 op dit moment het reglement niet wil aanpassen zijn er dan nog andere wegen 
die de provincie kan bewandelen om verjaging van ganzen door agrariërs als officiële 
melding te erkennen?
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